2x 100 W /8 Ohms
High current transistors
A Class

19 kg

The A Class & digital amplifier
L’amplificateur digital Class A



The A class
& digital amplifier

I'amplificateur digital
et la classe A

Specifications

Output power 2 x 100 W /8 Ohms
Puissance de sortie 2 x 160 W /4 Ohms

Bandwidth 15Hz-100kHz (+1/-3dB)
Bande passante

Size (W x D x H) 45 x 43 x 15 cm
Dimensions

Weight 19 kg
Poids

L’AMPLIFICATEUR

L'importance de I'amplificateur dans votre chaine haute-fidélité est fonda-
mentale.

En effet, cet élément doit fournir la puissance nécessaire au bon fonction-
nement de vos enceintes acoustiques et obtenir le niveau sonore désiré
dans votre environnement sans jamais dégrader ou altérer les informa-
tions musicales de vos sources.

Advance Acoustic a toujours choisi les meilleures solutions techniques,
les meilleurs composants, pour le plus grand respect de la musique.

“LA CLASSE A ET LE NUMERIQUE “ En créant le MAP 303, Advance
Acoustic

a décidé de proposer aux mélomanes un amplificateur aux performances
remarquables tout en restant abordable.

Transformateur torique, résistances de précisions, commutations des
entrées par relais.

Neutralité, transparence, énergie, puissance, musicalité reconnue de la
classe A font du MAP 303 un amplificateur unique.

Le MAP 303 DA posséde en plus du MAP 303, un convertisseur numéri-
que stéréo

(24 bits / 96 kHz) disposant de 5 entrées, capables de retraiter au plus
haut niveau

des signaux numériques audio en provenance par exemple d’un lecteur
CD, DVD.

THE AMPLIFIER

The significance of the amplifier in your hi-fi system is paramount.
Indeed, this element must provide the necessary power to ensure the
good working order of your loudspeakers and reach the desired sound
level required in your environment without ever debasing or tampering
with the musical information of your players.

Holding music in the highest regard, Advance Acoustic has always cho-
sen the best technical solutions and the best components.

« CLASS A and NUMERICS »

The MAP 3083 has been created by Advance Acoustic to offer music fans
an affordable amplifier of remarkable achievements.

It is fit with one toroidal transformer, accurate resistances and input swit-
ching through relaying.

Neutrality, clearness and power make of the MAP 303 a unique amplifier.
The MAP 303 DA is also set with one numerical stereo converter (24 bits
/ 96 KHz) with 5 inputs capable of dealing with numerical audio signals
(CD or DVD players for instance) at the highest level.
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